
Protokół nr 43/2014
z posiedzenia Komisji ds. Ochrony Środowiska

Rady Miasta Luboń
z 07.05.2014 roku

Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokółu.

Posiedzenie które odbyło się w siedzibie firmy KOM-LUB rozpoczęto o godz. 17.00.

Porządek posiedzenia:

1. Ocena decyzji wystąpienia naszego miasta ze Związku SELEKT w świetle 
kilkumiesięcznego funkcjonowania selektywnej zbiórki odpadów w nowych warunkach.

2. Stan lubońskich dróg.
3. Odór na ul. Paderewskiego.
4. Wolne głosy i wnioski.
5. Przyjęcie protokółu nr 42 z posiedzenia Komisji.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność jej posiedzenia i zdolność do formułowania 
przez nią wniosków i wydawania opinii.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1

W posiedzeniu komisji wzięli udział oprócz jej członków Tadeusz Urban – dyrektor firmy 
KOM-LUB oraz radny Andrzej Okupniak. Na wstępie szef firmy KOM-LUB zapoznał radnych 
z warunkami funkcjonowania selektywnej zbiórki odpadów po wystąpieniu Miasta ze Związku 
SELEKT i przejęciu jego obowiązków. Poruszył m.in. kwestie: limitowania odpadów, deklaracji
śmieciowych w aspekcie ich weryfikacji, cennika za usługi dodatkowe. Następnie poruszył temat
odpadów komunalnych, poprodukcyjnych i handlowych oraz leków przeterminowanych. W toku
dyskusji radni zadawali pytania, natomiast Tadeusz Urban na nie odpowiadał.

Ad. 2

Radni podnieśli kwestię fatalnego stanu dróg w naszym mieście w obliczu wzmagającego się 
ruchu i licznych objazdów związanych z przeprowadzanymi inwestycjami (m.in. kanalizacja 
Lasku, przebudowa linii kolejowej Wrocław-Poznań i związane z nią zamknięcie przejazdu pod 
wiaduktem na ul. Powstańców Wielkopolskich). Poruszono również kwestię cząstkowej 
naprawy dróg.



Ad. 3

Mieszkańcy ul. Paderewskiego skarżą się na uciążliwy i nieprzyjemny odór wydobywający się 
ze studzienek kanalizacyjnych. W związku z tym komisja postanowiła zwrócić się do burmistrza 
z wnioskiem o powołanie niezależnego eksperta do spraw eksploatacji kanalizacji sanitarnej w 
celu wyjaśnienia uciążliwych i przykrych zapachów (odoru) dla mieszkańców w/w ulicy.

Ad. 4

W wolnych głosach i wnioskach nadal dyskutowano na temat selektywnej zbiórki odpadów w 
naszym mieście. Dyskutowano również na temat dwóch nowych kojców dla zaginionych psów, 
które ustawiono w jednej z hal Komlubu oraz o zakupionym specjalistycznym samochodzie do 
przewożenia zwierząt.

Ad. 5

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 42 z posiedzenia komisji z dnia 12.02.2014 r..

Wynik glosowania:
za – 8 radnych
wstrzymało się 0 osób
głosów przeciwnych nie było

Posiedzenie zakończono o godz. 18.30.

Sekretarz                                                                                                 Przewodniczący
Paweł Wolniewicz                                                                                  Rafał Mania

Załączniki:
 – (1) – Lista obecności
 – (2) – W niosek do burmistrza o powołanie niezależnego eksperta do spraw eksploatacji 
kanalizacji sanitarnej w celu wyjaśnienia uciążliwych i przykrych zapachów (odoru) na ul. 
Paderewskiego.


